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ČESKO: Čím dál víc jsem přesvědčená o tom, že premiér už žije nějaký paralelní vesmír svých
pubertálních facebookových pisálků a na něj jako štěnice přilepených markeťáků. Z blyštivého Péti
se stal potící se mimoň. Už to není vtipné a už to není sranda.
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Premiér nám představil svou vizi velkého Česka pomocí prázdných frází, které sice znějí moc hezky,
ale vzhledem k tomu, co vláda reálně podniká, je to to samé, jako kdyby se Kim Čong un

začal zaklínat svobodou slova a tlustými Severokorejci. Ukrajinský premiér Péťa si k tomu, abychom
se prý do deseti let stali křižovatkou Evropy dokonce vytyčil smělé cíle, a po dvou letech vládnutí
jeho pětismečky usoudil, že Česká republika potřebuje restart. Myslíme si to též. Ale bez něho. No
posuďte sami.



1. Máme být sebevědomá země, která je schopna prosazovat své zájmy. Aha. Proto:

– Implementujeme téměř 50% zákonů z Unie, aniž by je někdo rozporoval a troufám si říct i četl.

– Necháme si za vlastního předsednictví zlikvidovat automobilový a návazný průmysl a ještě si za to
tleskáme.

– Péťa se nechá seřvat řadovým europoslancem jako děcko a ani nefňukne. Možná až doma do
polštáře, ale navenek si způsobně dělá poznámky.

– Energetickou politiku přizpůsobujeme potřebám sousedního Německa, našim potřebám
nepřizpůsobujeme nic.

– Zařízneme si plyn a další levné zdroje surovin a sebevědomě koukáme do prázdných kontejnerů.

2. Musíme mít efektivní stát. Aha. Proto si přidali tři trafiková ministerstva a neomezený počet nikým
nekontrolovaných politických náměstků? Asi ne, nicméně vypadá to hezky a recykluje se to každý
volby. Do voleb.

3. Konečně prý budeme mít smysluplné vzdělávání. Proč ho tedy nemáme doteď? Proč stále jedeme
nesmyslné obory typu genderové stereotipy mouchy nebo kolikrát si můžu změnit pohlaví, než si
vyčistím zuby? Proč jsou znalostní výstupy dětí stále horší a horší a z premiantů Evropy se statečně
řadíme mezi upadající průměr?

4. Strategické investice? My jako máme z čeho? Nebo to myslí ty půjčky Ukrajině a nesmyslné
nákupy zbraní, které nás čím dál víc posílají do dluhové spirály úroků? „Doprava, energetická
infrastruktura, jádro, lithium, čipy a trendy v informačních technologiích, to je podle mě 6
konkrétních oblastí, které mají obrovský potenciál změnit naši zemi. Proto tam musí směřovat velká
část strategických investic,“. Rozuměj:Musíme mít silnice a mosty silné na to, aby udržely americké
tanky, až pojedou na východní frontu. Musíme dostavět jaderky, aby měli Němci čím dorovnávat
chabé větrníky. Lithium jsme prodali, o čipy jezdíme žebrat na Tchaiwan.

Premiérův post beru jako naprosté pohrdání lidmi a jako víceméně parodii na sebe sama. Parodie
vládnou nemají. A už vůbec ne parodie, které se českými zájmy jen zaklínají, ale reálně s nimi mají
společného jen to, že je Česká republika platí.
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